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Zápis 
ze zasedání školské rady konané online MS TEAMS dne 6.12.2024 
 
Přítomni: Jaroslav Hájek, Mgr. Pavel Klíma, Mgr. Jitka Kubů 
Přizvaní: Mgr. Radek Cícha, ředitel školy   
 
Program: 
schválení programu jednání 
projednání výroční zprávy školy za šk. rok 2023/2024 
schválení výroční zprávy školy 
personální změny 
projednání školního řádu 
schválení školního řádu 
zpráva o plnění plánu prevence a činnost ŠPP 
zhodnocení náboru  - přijatí žáci do šk. roku 2024/2025 
plánované investice pro rozpočtový rok 2025 
různé - činnost Studentského parlamentu SSJS, rozběh školního roku s jazykovým asistentem programu Fulbright 
 
Průběh 
 
Po schválení výše uvedeného programu (ano 3 hlasy) bylo projednáno znění předložené výroční zprávy za rok 
2023/2024. V souvislosti s narůstajícím počtem žáků v oboru veřejnosprávním byla vyslovena otázka, co je toho 
příčinou. Bezpochyby jde o obor, který je v táborském regionu jedinečný a absolventům nabízí stabilní pracovní 
prostředí, pokud budou v oboru pracovat. Výroční zpráva byla schválena (ano 3 hlasy).   
 
Následovalo vyjádření p. ředitele k oblasti personální; ve stávajícím školním roce se zvedl počet vyučovaných tříd 
o 2, v souvislosti s tím byli přijati 3 noví pedagogové. Situace ve výuce odborných technických předmětů je v 
aktuálně řešena rozprostřením částečného úvazku mezi stávající učitele (na začátku prosince proběhlo ukončení 
pracovního poměru jednoho z odborných učitelů), zastoupení v průběhu školního roku se hledá jen velmi těžko, 
konstatoval ředitel.  
 
Dalším bodem programu bylo projednání a schválení školního řádu pro školní rok 2024/2025 (ano 3 hlasy).  
 
Ve zprávě o plnění plánu prevence byla předána informace o realizaci programu řízeného Policií ČR o bezpečnosti 
na sociálních sítích (1.ročníky), o závislostech a návykových látkách (2.ročníky), chystá se Právní poradna na 
prahu dospělosti (3.ročníky). Dalším úspěšným programem byla Přednáška a workshop k péči o dutinu ústní a 
účast řady tříd a dvou týmů pedagogů ve výzvě 10 000 kroků (říjen 2024).  
 
V oblasti náboru se p-ředitel svěřil, že jako ředitel asi nebude s náborem spokojený nikdy; nárůst počtu žáků 12%-
13% vygeneroval dvě nové třídy, což kapacitně se stává stropem pro stávající prostory školy. Jeho kontinuální 
nespokojenost panuje v oblasti náboru do oboru řezník-uzenář, kde do prvního ročníku nastupuje 8-9 žáků, ale 
během prvních měsíců 3-4 z oboru seběhnou a studium ukončí. P. ředitel by byl rád, kdyby  se nerozhodnost žáků 
promítla do prvních týdnů školního roku (září - říjen) a nepřesahovala do měsíců pozdějších.  
 
V oblasti plánovaných investic p. ředitel sdělil, že veškeré investice doslovně leží na hřišti; projektová 
dokumentace by měla být dokončena v prosinci 2024 a realizace stavby by dle zhotovitele měla být dokončena 
do jednoho roku od podpisu smlouvy. Vedle realizace multifunkčního outdoorového sportoviště je prioritou 
výstavba sociálního zázemí a příslušenství, tzn. že tam budou směřovat nemalé provozní finanční prostředky. 
Realizace dlouhodobých investic probíhá v dobré shodě a spolupráci s ředitelem SŠ spojů a informatiky Mgr. 
Candrou, který je ve funkci od srpna 2024. Celkové náklady na výstavbu sportoviště jsou kolem 60mil Kč.   
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V závěru zasedání se hovořilo o činnosti Studentského parlamentu a jeho zapojení do života školy i v přesahu do 
života Jihočeského studentského parlamentu v Českých Budějovicích. P. ředitel konstatoval, že ho reprezentace 
vlastních studentů v konkurenci studentů gymnázií (hovořil o zasedání Jihočeského studentského parlamentu, 
jehož jednání se čerstvě jako host zúčastnil). Jitka Kubů dále informovala členy rady o tom, jak probíhala 
aklimatizace jazykového asistenta  p. Britta  Mobleyho na školní prostředí.   
V samotném závěru pozval p. ředitel členy rady na osobní návštěvu a den otevřených dveří, který se bude konat 
25.1.2025. 
 
Usnesení 
Školská rada: 
projednala a schválila Výroční zprávu školy za školní rok 2023/2024  
projednala a schválila školní řád 
bere na vědomí stav žáků přijímacího řízení 
bere na vědomí plány ředitele školy o dalším rozvoji školy 
termín a obsah příštího zasedání zajistí předseda 
 
 
 
 
Zapsala: Jitka Kubů 
 
 
 
  
 


